
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sted:    Grønt Fagsenter Hvam, Hvamsvegen 696 

Dato:    15.05.2023 

Tid:   Kl. 18:30 

Fokusområde: Kvartalsrapport, jordbruksforhandlinger, NBUs årsmøte 

Bevertning:  Margrethe 

 

Til:  Anniken D. Laake, Solveig O. Reierstad, Fredrik F. Olsen,       
Margrethe Lindrup, Live Grøndahl, Eivind Berg, Elie P. Garnes, Edvard 
Finstad og Kristin (Akershus Bygdekvinnelag) 

 

Forfall: Natalie Lauten Larssen, Håkon Ringnes, Torbjørn Karterud, Kristoffer 
Bjørneby, Ragnhild Marie Gjersøe Eriksen (NBU), Marthe Bogstad (ABL),  
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3 
 

 

Sak 1.23 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Innkallingen ble sendt ut på e-post den 09.05.23 

Forslag til vedtak:  

1.23 Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

 

Sak 2.23 Godkjenning av protokoll  

Protokoll etter styremøte den 12.04.23 ble sendt ut på epost 22.04.23 

Forslag til vedtak: 

2.23 Fylkesstyret godkjenner protokoll fra styremøte den 12.04.23 

 

Sak 3.23 Referatsaker  

3.1 Orientering fra samarbeidsorganisasjoner 
a) Orientering fra Akershus Bondelag 
 - Jobber med jordbruksforhandlingene, blir det brudd eller enighet? 
b) Orientering fra Akershus Bygdekvinnelag 
- Enda ikke funnet en leder, er et arbeidsstyret så de har troa på at det går bra, 
halvparten av styret ble byttet ut ved valget som var. 
- Stor aktivitet, fokus på kontakt med lokallaga. 
- Har et medlem som vil stille som vakt på LS, prøver å få tak i fler 
 

3.3 Orientering fra NBU 
De jobber med årsmøte til NBU i juli. Anniken og Fredrik har hatt dialog med NBU-styret ift. 
et eventuelt brudd i jordbruksforhandlingene. 
 
3.4 Orientering fra AU/ØU 
Anniken og Fredrik har hatt kontakt med NBU ift. jordbruksforhandlingene. 
 
3.5 Lokallagsrunde 

Framover ønsker vi å lage et system der Eivind lager et dokument som han deler med 
styret, deretter legger styret inn om lokallagene sine før styremøtene, dette leses opp på 
møtene. 

Runden tas muntlig på dette styremøte og noteres i eget dokument. 

Forslag til vedtak:  
 3.23 Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering.  
 
 
Sak 4.23 Organisatorisk arbeid  

4.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Solveig orienterer.  
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- Har deltatt på VIKEN-BUR årsmøte, og skriver søknad til de som skal sendes inn innen 
1. juni. Mangler noen dokumenter, men ligger godt an ift. fristen. 

- Nemnda har hatt litt tanker om høstkurs på nemndshelg, og tenkt litt i forhold til det. 

Forslag til vedtak:  
4.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

4.4 NBUs årsmøte 

Frist for å sende inn saker til NBUs årsmøte er 5.juni. Solveig orienterer. 

- Samtlige i styret må tenke på om det er noen saker de vil sende inn, vi tar derfor et 
telefonmøte 1. juni for å høre om innspill før fristen. Foreløpig ønsker vi å sende inn sak 
på at vi ønsker vervefelt på nettsida. Anniken sender i fb-gruppa til lederne om 
påminnelse til de om fristen. 

Forslag til vedtak: 
4.4 Fylkesstyret tar saken til etteretning.  

 

4.5 Kursholderkurs 

Vi skal ha kursholderkurs 25-27. august, vi må finne sted og kursholder, og planlegge et 
eventuelt samarbeid med Østfold og Hedmark. Solveig orienterer.  

- Solveig hører med org.nester i Østfold og Hedmark om de vil være med. Høre om de vil 
ta initiativ i og med at vi skal arrangere LS. 

- Forslag til steder: Jonsrudhytta, TINE-hytta, Osen. 

Forslag til vedtak: 

4.5 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

4.9 Samlinger 

Vi avholdt lokallagssamling 26.4 og det ble sendt ut en evaluering i etterkant. Solveig går 
gjennom denne. 

- Godt oppmøte. 
- I evalueringa er temaer de skulle ønske ble tatt mer opp konkrete kjennetegn på rusen 

og mer om forebygging. De fleste ønsker å lære mer om det, og de synes kvelden stod 
til forventningene. 

Forslag til vedtak: 

Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 5.23 Bygdepolitisk arbeid  

5.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Fredrik orienterer. 
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- Nemnda er en gjeng med gode innspill og initiativ. Fredrik følger med på 
jordbruksforhandlingene. 

- Mail om bygdeløftet. Dette er et mål om å skape blest om bygda. Høsten 2023 inviteres 
vi til å bli med å arrangere dette (i aksjonsuka). Løfte fram positivitet om bygda, men 
også utviklingsmuligheter. Styrke samarbeidet mellom bondelaget og 
bygdekvinnelaget og BU. NBU ønsker innspill fra fylkesstyret til aktiviteter innen 23. 
mai. 

- Vi ønsker å få ut mer om dette i juni til lokallagslederne. 

Forslag til vedtak:  
5.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

5.3 Jordbruksforhandlinger 

Norges Bondelag og staten forhandler nå om årets jordbruksavtale. Ved et evt. brudd er det 
muligheter for oss å kunne delta på dette. Fredrik orienterer. 

- Brudd før forhandlingene startet, dermed har vi fått mail fra NBU om hvordan vi skal 
håndtere pressen osv. Har fått henvendelse fra en, er ikke noe vi trenger å uttrykke oss 
om. Fokus i kravet er geit (mjølk), Nord-Norge og velferdsordninger. Fokus for oss 
ungdom er velferdsordninger. 

- Hvis det ikke blir avtale må vi aksjonere, «Ingen bygd uten bonden». Vi har en 
beredskapsplan, den er fortrolig. Hvis det skulle bli brudd tar Anniken og Fredrik det 
videre med fylkesstyret og følger beredskapsplan fra NBU. Det er forventet at 
tillitsvalgte rundt Oslo kan møte opp på kort tid, må forberede oss på dette. 

Forslag til vedtak: 

Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

 

Sak 6.23 Økonomi  

6.1 Orientering om økonomien  
Margrethe orienterer om den økonomiske situasjonen i ABU. 

- Ikke noe særlig nytt siden sist, hadde en produktiv nemndsdag med søking av penger. 

Forslag til vedtak: 
6.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

6.4 Gjennomgang av økonomien 

Margrethe presenterer kvartalsrapport for første kvartal.  

- Eget dokument vedlagt. 
- Izettle er ikke i bruk lenger, iPaden er borte. Derfor vil vi avslutte Telenor-

abonnementet vårt, ca. 300 kr i måneden. 

 Forslag til vedtak: 
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 Fylkesstyret tar saken til orientering, og vi avslutter Telenor-abonnementet. 

 

 

 

Sak 7.23 Aktiviteter og kultur  

7.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Natalie orienterer. 

- Planlegger nemndsmøte, venter på svar på datoene fra medlemmene i nemnda. 

Forslag til vedtak: 
7.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.   

 

 7.2 ABU-hall og anlegg 

 Det er mye utleie av hallen om dagen og det er spørsmål om diverse priser. Natalie 
orienterer. 

- En som ønsker å leie krakker og bord, prisen blir 1500 kr for det. 

 Forslag til vedtak: 

7.2 Fylkesstyret tar saken til orientering, og godtar 1500 kr for utleie av krakket og bord. 

 

7.5 Turer  
Natalie orienterer om hvordan det går med planlegging av neste års Trysiltur, og 
Dyrskuturen til høsten.  

- Har ikke klart å finne en ledig hytte til Dyrskun enda. Derfor avlyser vi turen i år.  
- Nemnda og Natalie kan se på hytte til neste år allerede nå. 

Forslag til vedtak: 
7.5 Fylkesstyret tar saken til orientering, og flytter årets Dyrskutur til 2024. 

 

7.12 Pride 

Pride skal arrangeres 23.juni-1.juli. NBU har spurt om vi har lyst til å være med på dette. 
Natalie orienterer. 

- Dette er noe vi ønsker å delta på. Høre med NBU hva de har planlagt, hvis de har planer 
trenger vi ikke lage noe opplegg selv, men kan dra med oss en gjeng og lage et 
arrangement hvor vi reiser inn sammen. 

Forslag til vedtak: 

 7.12 Fylkesstyret tar saken til orientering, og deltar på pride-paraden i samarbeid med 
NBU. 
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Sak 8.23 Tevling 

8.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Live orienterer. 

- Effektiv nemndsdag, har begynt på tevlingsveiledninger. Vi må gravere 
tevlingspokalen, Live sjekker opp dette. 

Forslag til vedtak: 
8.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 9.23 Nybrott  

9.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Eivind orienterer. 

- Har sendt mail til kontoret om vervefelt på nettsiden på nemndsdagen. Har fått svar nå 
etter en god stund om at dette skal sjekkes opp. 

Forslag til vedtak: 
9.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  
 

9.2 Medlemstall  
Fokus på medlemstall er viktig gjennom hele året. Eivind orienterer om medlemstall pr. 
01.05.23 

- Det var 862 betalende medlemmer og 145 ikke-betalende medlemmer i ABU per 
01.05.2023 

- Elie legger ut «Husk å betale medlemskontingenten din» på sosiale medier. 

Forslag til vedtak: 

9.2 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

9.3 Vervekampanje 

Vi bør vurdere å sette i gang en vervekampanje frem mot sommeren. Eivind orienterer. 

- Ønsker en kampanje nå mot sommeren og LS. Kampanjen varer fra 01.06 – 01.08. 
Prisen deles ut på høstkurs, en pengesum som skal brukes på lokallaget. Vi regner i 
prosent i forhold til medlemsmassen i lokallaget. Lage en oversikt over hvordan man 
skal verve medlemmer, ringerunde, aktiviteter ol. Informasjonen burde ut til 
medlemmene.  

Forslag til vedtak: 

9.3 Fylkesstyret tar saken til etteretning og avholder vervekampanje fra 01.06-01.08. 

 

Sak 10.23 EKKO  
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10.1 Orientering om medlemsbladet 
Elie orienterer. 

- Ønskelig at Fredrik skriver litt med nemnda si i medlemsbladet. Bilder fra 
tevlingsdagen. LS får noen sider, «Hva skjer i ABU leieren?». Vervekampanje.  

- 16 sider er fylt, vi har hatt ca. 20 tidligere. I mandatet står det at målet er 12 sider. 
- Skal ut i slutten av juni. Frist for styret er å sende/skrive saker 19.juni. 

Forslag til vedtak: 
10.1 Fylkesstyret tar saken til orientering, og setter deadline EKKO nr.2 til 19.juni. 

 

Sak 11.23 Info 

11.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Elie orienterer. 
 

- Nemnda har laget tiktok, ideer tas gjerne imot. Gøy om den er litt aktiv, da fb og 
instagram blir brukt mest til å dele bilder i etterkant av arrangementer. Filme på 
kanotur og tevlingskurs. 

Forslag til vedtak: 
11.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 14.23 Høstkurs 

 14.2 Praktisk gjennomføring 

 Vi må starte planlegging av høstkurs. Solveig orienterer. 

- Sanner Hotell har bekrefta at hotellet er booka 15-17. september. Meny ol. ordnes 
nærmere kurshelga i samarbeid med hotellets stab. 

- Solveig hører med han som holdt foredrag på vårkurs ønsker å ta turen til Sanner for å 
holde foredrag på vårt høstkurs. Temaet da blir teambuilding på felles foredraget. 
Hører også med enten Gustav Nordlund og Kristoffer Bjørneby eller Bernhard Anseth 
og Sigurd Romsaas om de vil holde etikettekurs. Høre med Ragnhild og Sofie Odberg 
om de kan holde viderekommende kurs. I forhold til programmet skal Solveig sette 
sammen et forslag til program. Fredrik ønsker seg 30 min på programmet til å snakke 
om noe som er knytta til BP. 

   

 Forslag til vedtak: 

 14.2 Fylkesstyret tar saken til orientering 

 

Sak 15.23 NBUs Landsstevne 2023 
 15.1 Orientering 
 Elie orienterer. 
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- Det var styremøte forrige uke, dugnad 20. mai, nytt styremøte 25.mai og hyttetur i juni. 
Dele bandslippa på sosiale medier. Det jobbes med portalen, og de siste 
sponsoravtalene skrives under etter hvert. 

 
Forslag til vedtak: 
15.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

 

Møteplan 

12. juni, melde på delegater til årsmøte  

19. juni, styremøte GF 

 12. juli, årsmøteutsendingsmøte 

 17-18. juli, NBUs årsmøte 

 18-23. juli, NBUs landsstevne 

25-27. august, kursholderkurs 

15-17. september, høstkurs Sanner Hotell 

23-24. september, 2. representantskap 

3-4. februar 2024, 1. representantskap 

 

 

Eventuelt  

- Sommerstevne 2024 har bestemt at stevnet skal være hos Rolf. 
- A-vakter, vi må skrive ned og finne løsninger på vaktlister før LS. 
- Ragnhild har blitt intervjua av NRK, det burde deles på sosiale medier. 
- Nominasjon av tevlingspris og aktivitetspris, frist er fredag 2. juni. Live og 

Nathalie må komme med forslag senest 1. juni. Lag innlegg på fb-gruppa vår, så 
kan resten av styret stemme. 

 

 


